

## Styremøte RAHK 1 april 2024.

Oppmøtte: Fulltalig styre.

Møte ledes av: Bettina Myrén

Refarent: Ida E.Kristoffersen

Agenda:

Godkjenning av referat: Godkjent.

Økonomi: Den er bra. Veronica setter opp budsjett.

Treningsavgift: Fjernet etter klager fra medlemmer, årskontingent øker med 150 kr fra 1/1-2025. Vedtatt på årsmøtet.

Kurs og instruktører: Begynne å planlegge kurs, kursene for høsten bør legges ut i sommer. Bør ryddes i instruktørgruppe, sjekke hvem som vil være med å fortsette som instruktører. Yvonne sjekker med Anne Lise hvem som står på liste over instruktører.

Blåbære og tyttebærløp: God kontroll på det, påmeldingsfrist 17/4. endret til bindende påmelding. går 21/4. 16 påmeldte enn så lenge. 60 løp. Trenger stoppeklokke. Prøver å skaffe noen ekstra premier, men holder med rosetter. Evt se på klubbens lager av ting. Michelle får betalt for å være dommer, Kai Petter foreslår 500,- + kjøring for henne, alle enig.

Oppdatere på Facebook etter påske, for å fremme blåbærstevnet mer. Lagt til arbeidsliste på rahk agillity gruppe på facebook for å få folk på blåbærstevne. Legge

ut på rakk siden om å få flere til å hjelpe til hvis de ønsker. Kai Petter kaller inn på sidene for å få frivillige til å hjelpe til på stevnet. Det er ikke kontroll på hvem som har betalt, Mette har oversikt frem til Veronica får tilgang. Veronica tar kontakt med Mette for å ordne med overtagelse og kontroll lift betaling av blåbærstevne.

Informasjon om året 24:

9 april, valpekurs formiddag 8 onsdager fremover.

21 april blåbærstevne.

Helgen 13-13 april og 1-2 juni: blodspor nybegynner kurs. (April fullt)

12-13-14 april, agillity nybegynner kurs. (Fullt)

12 mai. Ferdelsprøve RIK.

8 september, agillitystevne.

24+25 august, aktivitetshelg. Planlegges neste styremøte, erstatte hundens dag.

1 september, klubbmesterskap blodspor.

Banen er utleid 20 juni til eksterne.

Eventuelt:

Nita Kise, utstilling. Har ønske om ulike dager annenhver uke, en uke mandag likt som miljøtrening og neste uke en annen dag. Bør ha halve banen. Rik trener torsdag, og derfor har utstillingen fått nei til å trene torsdager. De kan trene likt som Agillity på onsdager. Rik kan trene lydighet på tirsdager sammen med de som vil trene LP.

Mandag: Rally, Miljøtrening og utstilling annenhver uke

Tirsdag: Agillity, LP og RIK- lydighet.

Onsdag: Agillity og utstilling annenhver uke.

Torsdag: RIK- C arbeid, rundering og skudd er kun torsdager.

Bettina:

Torill Vik, har søkt økonomisk støtte for å delta i VM. Har søkt om 3000,- Sjekke om hun er medlem i tidligere klubb hun har startet for. Hvis hun starter for Rahk, skal hun tildeles 5000, . Da tidligere medlem som har startet i samme grad fikk sponset det beløpet.

Kai Petter:

Agillitystevne 8september; trenger dommer, kan være vanskelig å få tak i dommer. Kai Petter tar en ringerunde å sjekker litt. Hvis vi ikke finner dommer i løpet av April, bør det avlyses pga påmelding av deltakere. Må dekke reise, opphold og prisen dommeren skal ha. Må ha flere frivillige, som kan bidra. Bør også ha en dyrevelferdsansvarlig. Skal vi ha klasse 1,2 og 3?

Utstyret som trengs har klubben, alt utstyr er godkjent ift stevne. Kai Petter ønsker å begrense klassene til 1 og 2. cert, champ og rosetter er innkjøpt. Evt å ha med klasse 3, gir flere påmeldte og høyere utgifter. Det blir da en lengre dag, med mer ombygninger. Planlegg så det er rom for forsinkelser så stevnet avsluttes før det blir mørkt. Begrense antall påmeldinger for å sørge for at tiden blir opprettholdt. Forutsetning at de som melder seg på, også kan hjelpe til. Snakker med evt dommer, om hvor mange klasser som skal være. 5 klasser, på strl. Høre med dommer også om det skal være hopp stevne, eller agillity i sin helhet. Kai Petter forhører seg rundt med dommere om hva som kan være realistisk og gjennomføre. Betaling går via d-vent. De trekker automatisk nkk andel og egen andel, før de overfører resterende til klubben. Vanligvis er det fastsatte satser på dommer betaling, styret skal godkjenne når det blir oppgitt i tall.

Hall: Klubben har stort ønske om hall, men dette er det lite økonomi for. Det må evt søkes for å ha byggetillatelse. Hvis det skal settes opp hall, må det lånes penger til det og det må finansieres med høyre avgift. Feks ekstra avgift for å benytte hallen. Styret kan sende mail til alle medlemmer, for å sjekke interesse for dette. Med forslag om å legge på et beløp (eksempelvis; 1500,-), for å ha mulighet til å ha hall. Blir konkurransen med fjøset, da vi ikke kan bygge oppvarmet hall på monserud. Kan sjekke med sponsorer og kommunen for tilskudd til å finansiere. Mulighet for å ha flere kurs om det er hall?

Må regnes et høyt beløp til byggesøknad hos kommunen. (Nøyaktig pris kan innhentes).

Yvonne:

Fryser: Fryser som skal brukes til blod. Har sett pris på Elkjøp på 2500,- + frakt. 198L.

Gressklipper: Sjekke med sogne selskapet om den kan brukes på 98 bensin hele sommeren. Det har vært service ofte, må følges opp videre. 98 bensin selges på Esso i Rakkestad.

Meldinger på Messenger: Være bevist tiden på døgnet man skriver til folk.

Heidi:

Bruks lydighet skal også bruke 6mm etter nye regler. Heidi kan være våpen ansvarlig som hun har vært for 9mm, denne er ikke diskutert hva gjøres med videre. Trenger en ny 6mm, som eies av klubben. Heidi har prisoverslag på det, i underkant av 1600,- den koster 1000,- mer om den kjøpes lokalt . Trengs ikke lisens på 6mm, Heidi har våpenskap og ønsker å være ansvarlig for dette. Heidi bestiller den billigste og fortsetter ha ansvar.

Bruks stevne, foreslått i slutten av juni 28-30 helgen. Nkk har 3 uker frist, for stevne. Trengs en god del hjelp til å arrangere. Fra 1/7 gjelder ikke NM kvalifisering i brukts i år, så dette blir siste mulighet for folk å få kvalifisert seg til NM. Heidi sjekker opp ift dommer, og hvordan man setter opp stevne. Dommere pleier normalt sett å få 400kr + kjøring, baguett, brus og fri tilgang på kaffe. + dommergave.